
آرمان ملی: جدال حساس و مهم استقلال و 
پرسپولیس از هفته بیستم رقابت های لیگ 
برتر فوتبال ایران، ساعت ۲۰ در استادیوم 

آزادی تهران برگزار می شود.
  

    آمار و ارقام 
کنون در  دو تیم استقلال و پرسپولیس تا
۱۰۲ دیدار در چارچوب رقابت های رسمی و 
غیررسمی شامل جام منطقه ای، مسابقات 
تهران، جام تخت جمشید، جام قدس، جام 
، جام حذفی، سوپرجام و  آزادگان، لیگ برتر
دوستانه رو در روی یکدیگر قرار گرفته اند و 
در مجموع استقلال ۲۶ بار و پرسپولیس ۲۷ 
بار به پیروزی رسیده اند و نزدیک به نیمی از 
بازی ها یعنی ۴۹ دیدار با نتیجه تساوی به 
پایان رسیده است. تقابل دو تیم شهر تهران، 
اما به دلیل حساسیت ها و نتیجه گرا بودن 
علاقه مندان کم گل و پرتساوی درآمده است. 
در ۱۰۲ جدال دو تیم ۱۹۵ گل، یعنی کمتر از 
دو گل در هر دیدار به ثمر رسیده است که 
سهم استقلال ۹۴ گل و سهم پرسپولیس ۱۰۱ 
گل بوده است. بهترین برد در دربی تهران 
معروف  پیروزی  و  پرسپولیس  به  متعلق 
شش بر صفر سال ۵۲ است و در سوی دیگر 
بهترین برد استقلال سه بر صفر بوده است. 
دو تیم در چارچوب رقابت های لیگ برتر 
کنون ۴۵ بار به مصاف یکدیگر رفته اند که  تا
پرسپولیس ۱۲ بار و استقلال هشت بار به 
پیروزی رسیده اند و ۲۵ بازی نیز با نتیجه 
تساوی به پایان رسیده است. در ۱۴ تقابل 
قبلی استقلال در وقت قانونی به پیروزی 
نرسیده است و هشت تساوی و پنج برد برای 
پرسپولیس حاصل کار دو تیم بوده است. در 
واقع استقلال آخرین بار دهم اسفند سال ۹۶ 
پرسپولیس را در وقت قانونی شکست داده 
است و از آن روز تا روز بازی پیش روی دو تیم 
بیش از شش سال می گذرد. البته در این بین 
دو دیداری که در پایان ۱۲۰ دقیقه با نتیجه 
تساوی به پایان رسیده است، در ضربات 
پنالتی با پیروزی استقلال به پایان رسیده 
، نتیجه تساوی برای این دو  است، اما در آمار

بازی لحاظ می شود.

   صحبت قرمز
درباره  پرسپولیس  فوتبال  تیم  سرمربی 
دربی صد و سوم گفت: برای ما خیلی مهم 
است که با استقلال هم امتیاز شویم. بازی 

که  کردیم  و تمرین  خیلی احساسی است 
بچه ها خودشان را آرام نگه دارند و خیلی 
راحت بازی را انجام بدهند. اوسمار ویه را، 
سرمربی تیم فوتبال پرسپولیس، در نشست 
خبری پیش از بازی دربی تهران گفت: قبل 
از اینکه درباره بازی صحبت کنم می خواستم 
بگویم همه کسانی که در رسانه کار می کنند 
که  آنهایی  دهند.  انجام  مثبتی  کار  باید 
بتوانند  باید  دارند  بهتری  مالی  وضعیت 
هستند  نیازمند  روزها  این  که  افرادی  به 
کمک کنند. امیدوارم که بچه های فوتبالی 
به افرادی که در سیستان و بلوچستان گرفتار 
سیل هستند کمک کنند. او درباره بازی روز 
چهارشنبه هم گفت: خیلی برای ما خوشحال 
کننده است که در این بازی شرکت می کنم. 
هستند  فوتبال  طرفدار  که  کسانی  تمام 
روز چهارشنبه به این بازی نگاه می کنند. 
امیدوارم برای افرادی که در ورزشگاه و خارج 
از آن هستند یک بازی قشنگ باشد؛ یک 
بازی که خیلی برای قهرمانی مهم است. برای 
ما خیلی مهم است که با استقلال هم امتیاز 
شویم. بازی خیلی احساسی است و تمرین 
کردیم که بچه ها خودشان را آرام نگه دارند و 
خیلی راحت بازی را انجام بدهند. هم ما و هم 
حریف می دانیم که از تک تک موقعیت ها باید 
استفاده کنیم. »برنامه بازی روز چهارشنبه 
پرسپولیس بازی هجومی است؟« اوسمار 
در پاسخ به این سوال گفت: فوتبال برای 
من در زمین انجام می شود. بازی هجومی و 
دفاعی تیم باید متعادل باشد. در بعضی از 
قسمت های بازی شاید لازم است که بیشتر 
از حمله، دفاع کنیم چون پایه تیم ما برای 
حمله کردن است. امیدواریم که بازی ها را 
اینطور ادامه دهیم. او درباره اینکه تیم های 
جواد نکونام خوب دفاع می کنند هم گفت: 
هر تیمی سعی می کند بازی متعادل را انجام 
دهد. استقلال یکی از دفاع های خوب لیگ را 
دارد. امیدوارم حرکت های هجومی ما در بازی 
راه دفاع را باز کند و بتوانیم گل بزنیم. سرمربی 
پررسپولیس درباره نگرانی هواداران از خط 
دفاعی و غیبت گولسیانی و کنعانی زادگان 
کرد: خط دفاع ما از اولین مهاجم  اظهار 
ما تا دروازه بان ما شروع می شود. یک تیم 
متعادل داریم که همه با هم دفاع می کنیم. 
تیم ما فقط با دو نفر دفاع وسط در بازی 
دفاع نمی کند. او در پاسخ به این سوال که 
آیا تیمش فقط به نتیجه گیری فکر می کند 

یا فوتبال خودش را بازی خواهد کرد؟ گفت: 
کار  تفاوت  نتیجه ها  است.  نتیجه  فوتبال 
گر امروز  مربی و بازیکنان را رقم می زنند. ا
بازی  یا  بگیریم  نتیجه  که  بگویم  بخواهم 
خوبی داشته باشیم، می گویم نتیجه مهمتر 
است. امیدوارم یک نتیجه خوب با بازی 
که انجام می دهیم، داشته باشیم.  خوبی 
در ادامه از اوسمار پرسیده شد که آیا اسم 
مهاجم خارجی مدنظرش را به باشگاه داده 
است؟ او در پاسخ گفت: بعد از بازی با فولاد 
در مورد این قضیه صحبتی نکردیم چون 
تمام تمرکز ما روی بازی فرداست. اوسمار 
درباره اینکه آیا نگران تکرار اشتباه بیرانوند 
مانند بازی گذشته است یا نه؟ گفت: بعضی 
وقت ها سوالات برای من تکراری هستند. 
گفتم که در یک بازی، دفاع و حمله و خط 
میانی با هم کار می کنند. او در پایان درباره 
دغدغه هواداران نسبت به حواشی نیمکت 
پرسپولیس که داوران را هم تحت تاثیر قرار 
می دهد، اظهار کرد: امیدوارم روز چهارشنبه 
داوری به گونه ای باشد که هیچ کس احساس 
که لیاقتش را دارد با  مشکل نکند و تیمی 
ج شود. به نظرم طرز  موفقیت از زمین خار
است.  خودش  به  مربوط  تیم  هر  برخورد 
مسائل  روی  می کنم  سعی  شخصا  خودم 
کتیکی تمرکز کنم و بقیه اعضای کادر فنی  تا

حواسشان به بقیه مسائل باشد.

   صحبت آبی 
استقلال  مربی  هاشمی نسب  مهدی 
۱۰۳ بین  در نشست خبری پیش از دربی 
استقلال و پرسپولیس اظهار داشت: این 
بازی ۳ امتیاز بیشتر ندارد؛ همان جملات 
و  حساسیت  فقط  همیشگی.  کلیشه ای 
گران از جمله  سنتی بودن دربی برای تماشا
هواداران خودمان خیلی مهم است. وی 
باشد،  خوبی  بازی  امیدوارم  داد:  ادامه 
نمی توانم بگویم دیداری به دور از حاشیه 
باشد. به هر حال این بازی جذابیتش به 
در  حاشیه  و  تنش  همیشه  که  است  این 
که  آن وجود داشته باشد. مطمئن باشید 
تیم ما روی بحث فنی خیلی متمرکز است 
و امیدوارم هر تیمی که بهتر بازی کند و از 
نقاط ضعف حریفش استفاده کند، مستحق 
۳ امتیاز باشد و به پیروزی برسد. امیدوارم 
که این تیم استقلال باشد. برای موفقیت 
و خوشحالی هوادارانمان از هیچ کوششی 

دریغ نمی کنیم، تلاش می کنیم و می جنگیم 
تا به سه امتیاز دست پیدا کنیم. مربی تیم 
حضور  عدم  علت  درباره  استقلال  فوتبال 
گفت: من  نکونام در نشست های خبری؟ 
هم نمی دانم که دلیل آن چیست. اینگونه 
کنفرانس ها غایب  که او همیشه در  نبوده 
باشد و در نشست های شهرستان ها حضور 
پیدا کرده است. می توانید این را از او بپرسید 
تا جواب مستقیم را بدون واسطه از زبان 
خودش بشنوید. من دلیلش را نمی دانم، 
که از  واقعاً نمی دانم. با توجه به شناختی 
گر دلیلش را می دانستم صراحتا  من دارید، ا
آن را می گفتم. من اطلاعی ندارم که دلیلش 
چیست. وی درباره غیبت ماشاریپوف در 
تمرین تصریح کرد: مشکلات همیشه وجود 
دارد، در تیم های بزرگی مانند استقلال این 
مشکلات بیشتر به چشم می آیند. قطعاً با 
این مشکلات در فوتبالمان آشنا هستیم، به 
خصوص خارجی هایی که وارد تیم می شوند. 
مستثنی  قضیه  این  از  هم  ماشاریپوف 
را ناهماهنگی  نیست. نمی دانم اسم این 
. با مدیر برنامه های او  بگذاریم یا مسائل دیگر
جلسه ای را برگزار کردند و خیلی زود حل شد. 
کنون در کنار ماست، با ما تمرین می کند و  او ا
امیدوارم که به تیم کمک کند. هاشمی نسب 
برای  بازیکنان  رونی  آمادگی  درخصوص 
حضور در دربی، گفت: منظور شما از آماده 
بودن از چه نظر است. از نظر فنی ما آماده 
هستیم و این را در این ۱۹ هفته نشان داده ایم 
که آماده ایم. از لحاظ روحی و روانی هم، چون 
خودمان همیشه در دربی آماده بوده ایم، 
این را به بازیکنان انتقال می دهیم. مطمئن 
باشید که آن ها نیز آماده هستند. وی ادامه 
داد: رقیب ما هم تلاش می کند در این دیدار 
برنده باشد، شناخت کافی از این تیم داریم 
نقاط ضعف و قوت این تیم را می شناسیم و 
آن را به بازیکنان منتقل کرده ایم و هدفمان 
این است که در پایان این بازی سه امتیاز را 
به دست آورده و هواداران را خوشحال کنیم. 
هاشمی نسب در پاسخ به این پرسش که آیا 
این دربی همانند دربی های گذشته کسل 
کننده خواهد بود اظهار داشت: همه قبل از 
دربی وعده و وعید می دهند، اما به شما قول 
می دهم دربی جذابیت نخواهد داشت البته 
در دور رفت بازی بی کیفیت نبود، اما فشار 
و استرسی که در این بازی وجود دارد باعث 

می شود آن جذابیت لازم را نداشته باشد.
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رضا فتاحی که سابقه زیادی در 
سپاهان در باشگاه با حضور در 
چندین قهرمانی تیم دارد، پس 
از شکست برابر پیکان خودش 
دست به کار شد و در یکی از 
جلسات تمرینی طلایی پوشان 

با بازیکنان گفت وگو کرد.

که تصور می شد  در حالی 
آزمون مقابل فیورنتینا در 
ترکیب اصلی قرار بگیرد یا 
حداقل مدت زمان بیشتری 
برای بازی داشته باشد، اما او 
در کمال تعجب همه مسابقه 
را از روی نیمکت دنبال کرد.

حمایت هواداران نساجی از 
بازیکنان و اعضای کادرفنی 
این تیم شرایط متفاوتی را در 
شمس آذر  با  بازی  آستانه 
برای آنها رقم خواهد زد تا روند 
امتیازگیری متفاوتی در ادامه 

فصل تجربه کنند.

ت
شــ

س نو
عک

        حمایت    گفت وگو لبخند

گفتوگو

دارد  خوبی  روحی  شرایط  پرسپولیس 
تایید  مورد  که  می کند  بازی  تهاجمی  و 
هواداران شان است. تیمی که بازیکنانش طرفدار 
سرمربی باشند، آن تیم نتیجه خواهد گرفت. 
بازیکنان پرسپولیس با تمام وجود برای اوسمار  
بازی می کنند. بازیکنان پرسپولیس باتجربه تر 
استقلال  نفرات  اما  هستند،  استقلالی ها  از 
درگیرانه ترند. به نظرم در دیدار های دربی مربیان 
کمترین تأثیر فنی را دارند و چیزی که در این بازی 
حساس تعیین کننده است تمرکز بالای بازیکنان 
است.  معتقدم بیرانوند دروازه بان خوبی است، 
اما حواشی که خودش به وجود آورده، باعث شده 
تا همه پیشکسوتان و مردم به او حمله کنند. این 
مسائل روی عملکرد بیرانوند تأثیر منفی گذاشته 
تا تمرکزش نیز پایین بیاید. بازیکنان استقلال 
می توانند از این ضعف دروازه بان پرسپولیس 
به بهترین شکل بهره ببرند و کار را تمام کنند. 
همیشه این گونه است که در یک باشگاه بازیکن، 
مربی، مدیر و ... می آیند و می روند، باشگاه 
که می مانند. در باشگاه  و هواداران هستند 
استقلال هم بزرگانی در عرصه مربیگری، مدیریت 
و بازیکنی آمده و رفتند و فقط استقلال است که 
برای هوادارانش مانده است. دود اختلافات اعضا 
درون این مجموعه به چشم هواداران استقلال 
گر خطیر و نکونام این بچه بازی را کنار  می رود. ا
باز  نگذارند، ماجرای سعادتمند و مجیدی 
پیش خواهد آمد. اصلاً مهم نیست کدام شان 
مقصر است، اما نباید بابت این اتفاقات قهرمانی 
از دست برود.  جواد نکونام با تمام مشکلات 
و مسائلی که پیرامون تیم فوتبال استقلال از 
ابتدای فصل وجود داشت، نتایج خوبی را به 
دست آورده و باید همه جانبه حمایت شود. اما 
نکونام به خاطر مسائل روحی و برای اینکه فشار 
را از روی خودش و بازیکنانش بردارد، عنوان کرده 
که تیم استقلال در حد قهرمانی نیست. اما من 
اعتقاد دارم اتفاقا در کنار سپاهان و پرسپولیس 
از ابتدای فصل، استقلال بهترین تیم بوده 
است. سپاهان که مدعی شماره یک قهرمانی 
بود نتایج خوبی نگرفته است، پس قاعدتاً باید 
بین استقلال و پرسپولیس، یکی قهرمان شود، 
اما در لیگ فرسایشی تیمی قهرمان خواهد شد 
که فاصله زیادی بین نفرات اصلی و ذخیره اش 
وجود نداشته باشد. به همین منظور در لیگ برتر 

فوتبال ایران، این شرایط را فقط استقلال دارد. 

تسنیم: پیشکسوت باشگاه استقلال بر این  
اعتقاد است که مساوی در دربی ۱۰۳ تهران برای 
گردان جواد نکونام کمتر از برد نیست. علیرضا  شا
کبرپور در گفت وگو با   تسنیم، درباره دربی ۱۰۳  ا
پایتخت که چهارشنبه شب در ورزشگاه آزادی 
گفت: دربی همیشه یک  برگزار خواهد شد، 
بازی متفاوت است و دو تیم هرگز دوست ندارند 
در این بازی شکست بخوردند. برای مربیان و 
بازیکنان در وهله اول نباختن مهم است و همین 
باعث شده تا گاهی اوفات دربی ها کم موقعیت و 
بی هیجان باشد. استقلال شرایط خوبی برای 
دربی دارد و پرسپولیس هم در وضعیت خوبی به 
گر استقلال این بازی را ببرد شانس  سر می برد. ا
خیلی خوبی برای قهرمانی خواهد داشت، ولی 
فکر می کنم مساوی هم برای استقلال نتیجه 
خوبی محسوب می شود و کمتر از برد نیست. 
کنش به صحبت های جواد نکونام  کبرپور در وا ا
بعد از بازی برابر استقلال خوزستان که گفته بود 
آنهایی که از قهرمانی استقلال حرف می زنند، 
کرد: من  کید  به این تیم خیانت می کنند، تأ
این جمله را قبول ندارم، هر چند که معتقدم 
نکونام از مطرح کردن این حرف ها منظور بدی 
نداشته است. او شاید می خواهد فشار را از روی 
تیمش بردارد تا استقلال بدون استرس نتیجه 
بگیرد، ولی همه استقلالی ها دوست دارند این 
تیم قهرمان شود. پیشکسوت استقلال افزود: 
در بین پیشکسوتان شاید یکی دو نفر وجود 
داشته باشند که نمی خواهند موفقیت افراد را 
در استقلال ببینند، ولی بقیه دوست دارند این 
تیم قهرمان شود. استقلال بازیکنان خوبی دارد 
و با تلاش و زحمت همین بازیکنان توانسته است 
در صدر جدول باشد. من برای نکونام احترام 
قائلم، ولی این حرف ها ممکن است به استقلال 
ضربه بزند. ما نباید بازیکنان فعلی تیم را کوچک 
کنیم، آنها تا همین جا زحمات زیادی برای تیم 

کشیدند.

ایسنا: بازیکن فرانسوی استقلال به مقایسه 
شرایط دربی تهران با دیگر داربی های مهم 
پرداخت. کوین یامگا، تنها فرانسوی که در ایران 
بازی می کند، به خبرگزاری فرانسه گفت: این بازی 
مهم ترین بازی است. جو دیوانه واری وجود دارد 
که تجربه کردن آن باورنکردنی است. در این بازی 
نیمی از سکوها آبی و نیمی قرمز هستند. این 
بازی یک رقابت بسیار حساس است و می توان 
آن را با رقابت بین یونایتد و سیتی یا گلاسکو و 
سلتیک مقایسه کرد. یامگا که در سال ۲۰۲۱ به 
استقلال پیوست، در پنج دربی بازی کرده است، 
اما این بازیکن فرانسوی به دلیل مصدومیت 
به میدان نخواهد رفت. هم چنین امسال برای 
اولین بار در ایران یک داور زن به تیم داوری 
گرچه  اضافه شده است. مهسا قربانی ۳۴ ساله ا
در زمین حضور ندارد اما به همراه دو نفر دیگر به 
عنوان کمک داور ویدیویی مسابقه را قضاوت 

خواهند کرد. 

منهایفوتبال

دیدگـاه

کوتاه
گذاری این  ایسنا: بازیکن پیشین پرسپولیس می گوید وا
باشگاه به تامین اجتماعی اتفاق بسیار خوبی است و می تواند 
ظرفیت بزرگی برای مالک جدید پرسپولیس باشد. رضا 
گذاری پرسپولیس به  وطن خواه در گفت وگو با ایسنا درباره وا
تامین اجتماعی و جلوگیری از خطر حذف این باشگاه از آسیا 
اظهار کرد: خوشبختانه اقدام بسیار خوب و مثبتی بود. به 
عنوان عضوی از این باشگاه خوشحالم که این اتفاق افتاده 
است و امیدوارم دیگر باشگاه ها هم بتوانند با این الگو به سر 
و سامان برسند. واقعیت این است تا زمانی که پرسپولیس 
زیر مجموعه وزارت ورزش بود به دلیل قوانین این وزارتخانه 
کنون  نمی توانست کمکی مالی به باشگاه انجام دهد، اما ا
با تغییر مالکیت این مشکل حل خواهد شد. وی با بیان 
اینکه این انتقال برای مالک جدید باشگاه پرسپولیس هم 
مزیت بزرگی ایجاد می کند، اظهار کرد: در واقع با این تغییر 
مالکیت برای هر دو طرف اتفاق مثبتی ایجاد می شود. هم 
مشکل همیشگی مالی و کمبود منابع رفع می شود و هم 
مالک جدید که تامین اجتماعی باشد، می تواند از ظرفیت 
بزرگ تبلیغاتی این باشگاه بهره مند شود. این پیشکسوت 
گذاری بخشی از  پرسپولیس در پاسخ به سوالی درباره وا
سهام این باشگاه به پیشکسوتان گفت: متاسفانه برخی از 
گر تاریخی بخواهم به این  پیشسکوتان شرایط خوبی ندارند و ا
موضوع نگاه کنم نباید چندان امیدی به رسیدگی به شرایط 
آنها داشته باشم چون در تمام این سال ها به پیشکسوتان 
آنطور که باید رسیدگی نشده، اما با این حال امیدوارم این 
خ دهد و به پیشکسوتانی که در  رسیدگی به صورت واقعی ر
خیلی از سال ها حتی به صورت رایگان برای تیم هایشان 
بازی کرده اند، رسیدگی شود. وطن خواه درباره شهرآورد 
۱۰۳ پایتخت نیز گفت: هر چند معتقدم این بازی در زمان 
ما حساسیت بیشتری داشت اما رویارویی پرسپولیس و 
استقلال همیشه برای هواداران، بازیکنان و مربیان دو تیم 
حساس بوده است. شاید من به عنوان یک پرسپولیسی 
بیشتر دوست داشته باشم، تیم من پیروز شود اما با شرایط 
کنون بیشتر علاقه مندم که بازی زیبا  سن و سالی که دارم ا
ببینم. این بازی برای فوتبال ایران بسیار مهم است و بازتاب 

جهانی این دیدار یکی از دلایل اصلی اهمیت آن است.

تسنیم: پیشکسوت باشگاه پرسپولیس اعتقاد دارد 
این تیم در دیدار پیش رو مقابل استقلال برنده خواهد 
شد. جمشید شاه محمدی در گفت وگو با تسنیم، درباره 
برد پرسپولیس برابر فولاد خوزستان اظهار داشت: فکر 
می کنم پرسپولیس در شرایط خوبی قرار دارد و نسبت به 
زمان مربیگری یحیی گل محمدی تهاجمی تر فوتبال بازی 
می کند. اوسمار روی بازیکنان به اندازه کافی شناخت دارد 
و امیدوارم که بتواند در ادامه هم این نتایج را ادامه دهد. 
وی در مورد اشتباهات علیرضا بیرانوند در بازی مقابل 
کید کرد: آیا دروازه بان شماره یک تیم  فولاد خوزستان تأ
ملی باید از این گل ها بخورد؟ معلوم نیست چرا بیرانوند با 
چنین وضعیتی مواجه شده، ولی یکی از دلایل اصلی اش 
این است که او رقیب ندارد. شاید بیرانوند چون خیلی 
پولدار شده، تغییرات عجیبی کرده است. واقعاً نمی دانم 
گر پرسپولیس در این بازی  چرا از این گل ها می خورد. ا
امتیاز از دست می داد بیرانوند چه جوابی به هواداران 
می خواست بدهد؟ او باید تمرکزش را به دست بیاورد و 
بداند که پرسپولیس در موقعیت حساسی قرار دارد. مهاجم 
پیشین تیم فوتبال پرسپولیس راجع به دیدار پیش روی 
این تیم مقابل استقلال هم گفت: فکر می کنم پرسپولیس 
از لحاظ روحی و فنی در وضعیت خوبی قرار دارد و استقلال 
هم چنین شرایطی دارد، ولی پیش بینی من این است که 
پرسپولیس با دو گل برنده دربی خواهد شد. پرسپولیس در 
فاز تهاجمی شرایط خوبی دارد و می تواند به هر تیمی ضربه 
بزند. بازیکنان جدیدی که به تیم اضافه شدند به خوبی در 
این چند مسابقه به تیم کمک کردند و قدرت پرسپولیس 

افزایش پیدا کرده است.

دیداری 6 امتیازی 

تمام بازی های پرسپولیس در مسابقات لیگ برتر یک طرف 
. چون این دیدار هم برای هواداران  و بازی دربی طرف دیگر
خیلی اهمیت دارد و هم از حساسیت بالایی برخوردار است. 
همیشه شرایط بازی در دربی متفاوت از سایر دیدارها بوده  
و پیروزی در این مسابقه برای هر دو تیم خیلی مهم است. 
متاسفانه دفاع مرکزی پرسپولیس کمی متزلزل است و عدم 
حضور گولسیانی و کنعانی زادگان دو بازیکن دفاع مرکزی 
فیکس تیم، باید اوسمار دو بازیکن دیگر که کمتر دیده شده اند 
را کنار هم به میدان بفرستد. بازیکنانی که در پرسپولیس 
حضور دارند حتماً این شایستگی را داشته اند که در این تیم 
بزرگ بازی می کنند. امیدوارم که دو بازیکن جایگزین بتوانند 
در دربی ثابت کنند که چیزی کمتر از دو بازیکن مصدوم و 
محروم ندارند. مدافعان مرکزی استقلال هم سرعت کمی 
دارند و کند هستند و همچنین سطح کیفی شان پایین است. 
گر به  پرسپولیس تمام خطوطش از استقلال بالاتر است، ا
خودشان اعتماد کنند و شرایط روح و روانی شان بالا باشد 
می توانند به راحتی برنده بازی دربی باشند. البته به شرطی 
که آقای دروازه بان غرور کاذب خودش را کنار گذاشته باشد، 
چون این آقا خودش را ۵۰ درصد تیم می داند.  پرسپولیس 
باید از ابتدا، بازی را از جلو ببندد و اجازه فکر کردن را از تک تک 
بازیکنان استقلال بگیرد. با داشتن بازیکنان تکنیکی مثل امید 
عالیشاه، اورونوف، سروش رفیعی و مهدی ترابی می توانند 
هافبک های آن ها را از کار بیندازند.  عملکرد برخی از نفرات تیم 
پرسپولیس بهتر از نیم فصل اول شده و همه بازیکنان یکدل و 
هماهنگ شده اند تا این روند پیروزی ها را ادامه دهند. دیدار 
دربی هم ۶ امتیازی است و پرسپولیس با پیروزی در این 
، می تواند خودش را در جدول رده بندی لیگ برتر به  دیدار
استقلال برساند. خیلی دوست دارم پرسپولیس برنده دیدار 
دربی باشد و امیدوارم با یک بازی سرتاسر هجومی به این مهم 

دست پیدا کنند تا هواداران شاد شوند.

ضیاعربشاهی
کارشناسفوتبال

تاج: ۴ بار مردم را خنداندیم؛ هتل ۵ستاره را هم افتتاح می کنیم 
مهدی تاج رئیس فدراسیون فوتبال با ابراز رضایت از 
عملکرد تیم ملی در جام ملت های آسیا ۲۰۲۳ گفت که این 

فدراسیون ۴ بار مردم را خندانده است.
   اساسنامه 

مهدی تاج در مجمع عمومی عادی فدراسیون فوتبال 
اعضای  رئیسه،  فیفا، هیئت   ،AFC نمایندگان  از  گفت: 
ارزیابی  می کنم.  تشکر  و...  حسابرس  بازرس،  مجمع، 
خودم این است که شرایط خوبی در AFC و فیفا داریم. 
 AFC در تصمیم گیری های خاصی که انجام می شود در
حضور داریم تا آنچه قانون اجازه می دهد برای فوتبال کشور 
تأمین کنیم. وی ادامه داد: اخیراً هیأت اجرایی AFC برای 
تدوین اساسنامه جدید تصمیماتی گرفته است که برای هر 
کشوری مهم است که عضوی در آن داشته باشد، فقط بحث 
اساسنامه نیست و قرار است کل آیین نامه AFC بازنگری 
شود. براتی را به عنوان نماینده در این بخش داریم. در 
کمیته استیناف و اخلاق AFC نیز یک ایرانی به اسم بیگلری 
 AFC حضور دارد. در ۱۶ کمیته عضو داریم که در برنامه ریزی

مؤثر است.
   نتایج تیم ملی 

گفت: نتایج خوبی در جام  رئیس فدراسیون فوتبال 
کردیم و در فوتبال  کسب  ملت های آسیا با مربی ایرانی 
ساحلی با مربی ایرانی نتایج خوبی گرفتیم. ۴ بار مردم را 

خنداندیم که فقط از فوتبال برمی آید. یکی از بازی ها دیدار 
تیم نوجوانان با برزیل در جام جهانی بود، دومی بازی با ولز 
در جام جهانی ۲۰۲۲، سومی دیدار با ژاپن در جام ملت های 
آسیا و آخری فوتبال ساحلی. در فوتبال ساحلی، قهرمانی 
دست ما بود که افتاد. با امکاناتی که داریم نتایج خوبی رقم 
زدیم. در فوتبال دنیا با ۵ امتیاز اختلاف نسبت به ژاپن، دوم 
آسیا هستیم. در فوتبال ساحلی در رده پنجم دنیا قرار داریم، 
در فوتسال ششم دنیا هستیم که شرایط بسیار خوبی است. 
در فوتسال بانوان قهرمان آسیا هستیم. جمع بندی خودم 

این است که اتفاقات مثبت بوده است.
   زیرساختی 

تاج با دفاع از عملکرد این فدراسیون خاطرنشان کرد: 
انجام  کارهای مثبتی  در بخش زیرساختی، فدراسیون 
داده است. روز گذشته از مجمع مجوز ساخت ساختمان 
فدراسیون فوتبال را گرفتیم که همین الآن نیز کارها را انجام 
می دهند تا ساختمان بسیار شیک برای فدراسیون انجام 
شود. کمپ تیم های ملی شرایط بسیار خوبی دارد و همین 
هتلی که الآن حضور داریم بازسازی جدی در آن خواهد 
شد. دو روز دیگر هتل پنج ستاره را در کمپ تیم ملی افتتاح 
می کنیم تا تیم ملی بزرگسالان برای بازی با ترکمنستان در 
کند. در  بازی های مقدماتی جام جهانی از آن استفاده 
هتل، همه چیز را تجهیز کرده ایم، هتلی که اسم فوتبال روی 

آن گذاشته می شود و از هتل برای تیم های ملی بی نیاز 
برای  باشگاه ها  اختیار  در  می توانیم  را  هتل  می شویم. 
درآمدزایی برای فدراسیون فوتبال بگذاریم. مجموعه پک 

را از گذشته داشتیم و دو زمین خوب هم در اختیار داریم.
   مصوبات 

رئیس فدراسیون فوتبال در بخش پایانی مجمع گفت: 
هرچه در دستور کار قرار داشت در مجمع امروز به تصویب 
رسید، تنها یک مورد وجود داشت )رأی ندادن به سرپرست 
نایب رئیسی فدراسیون( که باید از خانم منظمی تشکر کنم 
ولی حق مجمع است که باید تصمیم گیری کند. بار دیگر از 
خانم منظمی تشکر می کنم که کارهای مؤثری در امور بانوان 
که حضور دارد، تشکر  انجام داد. از آندره ، نماینده فیفا 
می کنم. ان شاء ا... فوتبال کشور شرایط بهتری در سال آینده 
داشته باشد. حال عمومی فوتبال خوب است و امیدوارم 
بهتر از این شویم. وی یادآور شد: در سرفصل آینده، رونق 
فوتبال بهتر خواهد شد. رویدادهای مهمی در پیش داریم 
که آغاز آن دوم فروردین برای تیم ملی بزرگسالان است، 
سپس دوباره به سمت مقدماتی جام جهانی می رویم و پس 
از آن لیگ از سر گرفته می شود. مهم تر از اینها باید از فیرپلی 
مالی عزیزان تشکر کنم، هرچند به خیلی از موارد پرداخت 
نشد. دولت نیز قانون فیرپلی مالی را ابلاغ کرده است و وزارت 

ورزش و جوانان مکلف به اجرای آن است.  
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